
   

  

 Referat ECCNA 2026 - UNITY – 11.04.24 
(møte 10) 

 
NA Region Norge har delegert ansvaret til oss med å arrangere 

ECCNA i Norge. 
 
 
 

 Velkommen  
 Presentasjonsrunde: 10 stk. til stede (Område Vest, Øst og Øst 2 er representert) 

- Leder interimsstyret 
- Nestleder interimsstyret 
- Kasserer interimsstyret 
- Sekretær 
- Leder Innkvartering 
- Leder K&D 
- Leder program 
- Tre stk. observatører 

 Stille stund 
 Tradisjoner ble opplest 
 Dagsorden er godkjent 

 
 
Beslutningsprosess: Målet er å komme til enighet. Dersom vi ikke gjør det skal vi gå for 
simpelt flertall som en enhet.   

 
 
 

Saker 
 

1) Valg 
 
Alle verv i hovedkomiteen er nå besatt. Vi har kasserer, nestleder, sekretær og leder.  

  
Ledige verv i følgende underkomiteer (krav for rusfritid er 2 år):  

 Registrering - Ledig  
 Underholdning - Ledig  
 Info - Ledig 
 Salg - Ledig  
 Oversettelse - Ledig  
 IT - Ledig  
 Cafe/Mat - Ledig  
 Opptak – Ledig  

 



   

  

Ingen stiller til valg i dag. 
 
Følgende underkomiteer er serviceaktive med lederskap:  

o Innkvarteringskomite  
o Kunst og design  
o Program 

  
 
 

2) Status fra komiteen og underkomiteer 
 
 

Leder 
Intervallene på våre komitemøter blir ca en gang i måneden frem mot ECCNA-39 i 
Finland.  
 
Oppdatering fra turen til Sofia (Vinter EDM): 
 Rett før presentasjonen fikk vi vite at det ikke blir stemt på budene før Sommer EDM i 

Finland. 
 Budet ble likevel presentert for delegatene og det virket som ECCNA-41 i Norge falt i 

smak. 
 
 

K&D 
Skal ha et nytt møte snart og ordne T-shirts til ECCNA-Finland i sommer til som kan 
brukes av norske NA-medlemmer når vi vinner i sommer. 
 
Tenker at flere videoer kan lages til konventet og vi har trolig funnet en kyndig person som 
kan hjelpe oss med dette. 
 
Vi skal også lage en flyer som vi kan offentligjøre med en gang vi vinner. 
 
 
Info 
Leder har trukket seg fra vervet 
 

 
Innkvartering 
Vi får avklart at tjenester som krever digital interface, som krever kompetanse på 
programmering og design, støttes fra EDM hvis vi vinner budet. 
 
 
Program 
Avventer å invitere nye medlemmer til vi evt. vinner budet. 
Har laget en liste på 5-6 stk som er ønskelig å inkludere i komiteen. 
 
 
 



   

  

 
 
Nestleder 
Ønsker at ledere for underkomiteene sier ifra i god tid i forkant når de enkelte komiteene 
skal holde møte da Nestleder skal delta på de fleste møtene i underkomiteene. 
 
 
 
Sekretær 
Nå som det etter hvert begynner å bli mer å gjøre i de ulike underkomiteene blir det også 
mer å rapportere – sekretær ønsker derfor at rapporter sendes på mail til sekretær før hvert 
ECCNA-komitemøtet. 
 
 
 
Kasserer 
Vi har ikke mer penger i komiteen. Derfor ønsker kasserer å få tilsendt forventede 
utgifter/budsjett til de ulike komiteene slik at kasserer kan legge dette frem på neste 
områdemøte. 
 
Til ledere i underkomiteene: 
Legg inn estimert budsjett i budsjett/regnskap til kasserer. Dette gjør du ved å: 
1)gå inn på Google Disk og trykk deg inn på ECCNA_41-mappa som er delt med deg. 
2)Trykk deg inn på «Kasserer», 3)deretter trykker du på «budsjett_regnskap» 4)og legger 
inn ditt budsjettall under din kategori/komite. 
Frist: Innen regionsmøte lørdag 8.juni 
 
Det kommer inn ett spørsmål til kasserer om utleggene som er gjort til nå. Budsjettene 
kasserer utarbeider, som skal legges frem for regionen, vises til hele komiteen slik at alle 
er informert og enige. Derfor legges budsjett og oppdatert regnskap ut fortløpende på 
Google Disk. 
 
 
 
 

3) Fremtidig beslutningsprosess i komiteen.   
Leder sier: Nå som komiteen vokser med flere ledere av underkomiteer er det nødvendig 
med en gjennomgang og tale og stemmerettighet på møter i hovedkomiteen. Forslag fra 
leder er at vi kjører det som er mest tilnærmet metode fra område, Region og EDM. Altså 
at det kun er ledere av underkomiteer og interimsstyre som har tale og stemmerettighet. 
Unntaksvis er leder, som kun får stemme ved liketallsstemmer. Andre medlemmer kan 
fortsatt delta på møtene våre og får observatørstatus, men har som utgangspunkt ikke 
talerettighet eller stemmerett. Kun ved behov kan komiteen åpne opp for talerettighet om 
noen sitter på informasjon vi tenker er viktig for oss. Underkomiteer velger selv sin egen 
beslutningsprosess, men har egne møter i forkant av møter i hovedkomiteen hvor 
medlemmene i underkomiteer får utrykke sin gruppesamvittighet via sin leder. Slik GSR 
gjør mot sitt område, RKM mot Region og delegatene mot EDM. 

- Det blir diskutert rundt temaet og det er konsensus på det overnevnte. 



   

  

 
 
 

4) Video og budmateriale  
Ønsker noen å gjøre endringer?  Runde rundt «bordet»: Leder K&D sier at vi har en bra 
video og dersom vi vinner budet så kan vi gjøre forbedringer – da stiller K&D seg til 
disposisjon. Leder legger inn et forslag om å legge inn en egen plansje for detaljene til 
lokalene for delegatene. Leder for program med erfaring fra EDM sier at det er et godt 
forslag. 

- Konsensus på at vi lager en plansje for områdekart for delegatene i videoen. 
 

 
5) Kvalitetsikre lokalene 

Lokalet vi har avsatt til EDM i kjeller bør kvalitetssikres mtp. størrelse og muligheter i 
dette rommet. På vinter EDM i Sofia var det brukt 30 bord på 1,5 meter pr bord i en 
«around the Confidential table» formasjon. Langsidene hadde 10 bord hver og kortsidene 
5 bord hver. Dette gir målene 15 x 7,5 meter pluss at det må være litt plass bak stolene til 
å gå og sitte for observatører. Delegatene bruker laptop så det må være uttak langs vegger 
kombinert med grenuttak og skjøteledninger. 

- Leder for innkvartering tar ansvar for dette. 
 
 
 
 
Eventuelt: 

- Ett medlem som også er RKM sier det er avholdt et møte mellom RKMer og 
Region. Men som ikke leder av ECCNA har vært invitert eller deltatt på. Der 
skal det være snakket om og diskutert om vi kun er en budkomité eller om vi er 
både bud og gjennomføringskomite. 
 
Leder informerer at han er valgt inn som leder ECCNA med varighet til 2026 
og fikk spørsmål gjennom nomineringen deretter, både på gruppe, område og 
regionsnivå. At vi som komite skal jobbe gjennom to faser hvor fase 1 er bud 
og fase 2 er gjennomføring. Noe som kommer frem av referater som er 
publisert. 
 
Servicepack fra EDM ber også om at budet inneholder leder, kasserer og nest 
leder med minimum 5 års rusfri tid og gir dermed en klar indikasjon om at dette 
skal være klart på sommer EDM 2 år i forkant. At det derfor er vanskelig å se at 
dette skal være en fast praksis som er i samsvar med servicepacken vi bruker. 
Men er klar over at noen land har valgt å dele det opp og valgt ny leder, men at 
dette ser mer ut til å være sporadisk valgt. Muligens om delegat har laget bud 
og ikke kan sitte på begge roller. 
 
Det er også sagt tidlig i oppstartsfasen til vår komite at folk kan gå ut av 
vervene sine og endre oppgaver underveis eller trekke seg om de skulle ønske 
det. Dette da folk var usikre på hvilken komite de ønsket seg når en kom til 



   

  

gjennomføringsfasen. Spesielt gjaldt dette innkvarteringskomiteen da de 
samme har bekjentskaper i lokalet som er planlagt benyttet. Der det i tillegg er 
ønsket at en lager en egen komite for sikkerhet og lyd. 
 
Se også referater fra ECCNA og regionsmøte i oktober for informasjonskilder. 

 
 
 
 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 HUSK: Legge inn estimerte utgifter på Google Disk – se Sak 2 «status fra kasserer» 

 
 
 
 
 

Neste møte: Leder kaller inn til møte neste måned og vil bli holdt på Zoom 
 
ID: 592 751 9366  
Passord: service 
 
 
 
 
 
 
 
 
IKT sekretær 

 


